
8. A  ANGLIČTINA

VAZBA  THERE IS SOMEONE / SOMETHING + ING

– používá se při popisu obrázku, když chceme říci, co dotyčný dělá
– nejprve se používá  there is / there are, pak osoba nebo věc, o které mluvíme a nakonec 

sloveso s koncovkou – ING ( CO DOTYČNÝ DĚLÁ )
– můžeme tak také zkrátit text a místo 2 vět použít jednu 

– např. There is a car.  It is stopping by the gate.
         There is a car stopping by the gate.
pro mn. č. There are two people. They are looking at our house.
                  There are two people looking at our house.

– další příklady najdete v učebnici v článku na str. 46, který jsem vám zadala v el. žk. ke čtení

– také můžeme použít frázi I can see ( vidím ) nebo I can hear ( slyším ) + osoba + sloveso s 
koncovkou -ING

– např. I can see him opening the window.    ( Vidím ho, jak otevírá okno .)
–          I can hear him coming to the door.     ( Slyším ho, jak přichází ke dveřím. )
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